

2024 စာသင်ကျောင်း ငွေ တို့ ကံစာချုပ် ဆန့် ဒေသပွဲ Orange County, NC

၎င်းသည် ဆန့် ဒေသပွဲ

နောက်ဆုံးအချက်ဖြစ်သည်။

သင့်ဆန့် ဒေသကို ရတေ့ ကံစာရပဋိ အကျိုးရစေပါ။



2024 အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲတွင် Orange County မှ မဲဆန္ဒ ဒေသများသည် ကျောင်းအစားထိုးမှုများ၊ အသစ်ပြုပြင်မှုများနှင့် ပြင်ဆင်မှုများအတွက် \$300 million (အင်္ဂလိပ် သိန်း 300) ရရှိသည့် မဲတည်ဆွဲ ဆန့် ဒေသပွဲကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားကြမိမည်။

ဤငွေ တို့ ကံစာချုပ်ကို အဘယ်ကြောင့် လိုအပ်သနည်း။

- Orange County ရှိ စာသင်ကျောင်းများသည် သက်တမ်း နှစ်မီ 70 ကျော်ပြီဖြစ်သည်။ ပြင်ဆင်မှုများ၊ အသစ်ပြုပြင်မှုများနှင့် အချို့အခြေအနေများတွင် အစားထိုးအဆောက်အအုံများကို လိုအပ်သည်။
- ငွေ တို့ ကံစာချုပ်သည် ကာလအစဉ်အတိုင်း အတိုးနှုန်းနှင့် နှိုင်းနှိုင်းနှင့် ငွေ ချေးယူ နှိပ်စားမှု အချိန်အခါ ပဋိနောက်တွင် ပြန်လည်ထည့်သွင်း နည်းလမ်းတစ်ခု ဖြစ်သည်။



ငွေတိုက်စာချုပ်ကို အတည်ပြုခဲ့ပါက မွန်မိမ့်များကို ဆက်လက်ပြုလုပ်ဖို့ ဖော်ပြပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် မွန်မိမ့် အချို့ကို ပြုလုပ်ဖို့ ဖော်ပြပါသည်။ အကန့်အသတ်ရှိမည်ဖြစ်သည်။ ငွေတိုက်စာချုပ် မရှိပါက ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့် လိုအပ်ချက်များနှင့် များစွာ သုံးပုံတစ်ပုံကိုသာ ထောက်ပံ့ပေးနိုင်မည် သမားရိုးကျ ချေးငွေ နေည်လမ်းများကို အသုံးပြုရမည်ဖြစ်သည်။

ငွေတိုက်စာချုပ် ငွေများကို မည်သို့ အသုံးပြုမည်နည်း။

ငွေတိုက်စာချုပ် ရန်ပုံငွေ ၆ ဒေါ်လာ သန်း 300 အနက်မှ Chapel Hill-Carrboro City Schools (CHCCS) သည် ဒေါ်လာ 175 သန်းနှင့် ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး Orange County Schools (OCS) သည် ဒေါ်လာ 125 သန်းနှင့် ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ဤခွဲဝေမှုသည် ကျောင်းသား အဖွဲ့မှ ငွေအညီဖြစ်ပြီး အရင်းပါသော စီမံကိန်းများ၏ ကုန်ကျစရိတ်များနှင့် အထူး ဦးစားပေးလို အပ်ချက်များအပေါ် အခြေခံထားသည်။

ငွေတိုက်စာချုပ်ကို အခြားသောရည်ရွယ်ချက်အတွက် အသုံးပြုနိုင်ပါသလား။

အသုံးမပြုနိုင်ပါ။ ကမ်းရင်အဖွဲ့ဝင်များ ဘဏ်အဖွဲ့သည် ငွေတိုက်စာချုပ် ရန်ပုံငွေများကို ကျောင်း အဆောက်အအုံများအတွက်သာ အသုံးပြုရန် ကန့်သတ်ထားသည်။

ငွေတိုက်စာချုပ်ကို အတည်ပြုခဲ့ပါက ကျွန်ုပ်တို့ ဖိစီးဆောင် သည့် အခွန်များအပေါ် မည်သို့ သက်ရောက်မည်နည်း။

ငွေတိုက်စာချုပ်သည် မြေရာပိုဆိုင်မှ အခွန်ဆေးဆောင်မှု တစ်စီးလျှင် ရာဖတ်စာနိမ့် \$100,000 ရှိသော မြေရာ ပိုဆိုင်မှ တိုင်းအတွက် \$34.10 ကျသင့်မည်ဟု ခန့်မှန်းထားသည်။ ဥပမာအားဖြင့် \$400,000 တန်ဖိုးရှိသော မြေရာပိုဆိုင် ဖြစ်သည် ခန့်မှန်းခြင်း တစ်စီးလျှင် အခွန် \$136.40 ပိုမို ကျသင့်မည်ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းအရပ် ယာလေးမရိသည့်တို့ အပေါ် ငွေတိုက်စာချုပ် ဆန့်ကျင်ဘက် ပူးတွဲ ဖိစီးမှု ဖြစ်နိုင်ပါသလား။

ပေးနိုင်ပါသည်။ ဤငွေတိုက်စာချုပ် ဆန့်ကျင်ဘက် ပူးတွဲဖော်ပြပါ ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့် လုံးနှင့် ပြည့်စုံ အားလုံးအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်မှုဖြစ်စေကာမူ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပါဝင်ခြင်းသည် အသိုင်းအဝိုင်းတစ်ခုလုံး၏ ထိခိုက်မှုများကို ကိုယ်စားပြုရန်အတွက် လိုအပ်သော အရင်းပါသည်။

မည်သည့်နေရာတွင် ပိုမို သိရှိနိုင်သနည်း။

သင်သည် စာသင်ကျောင်း ငွေတိုက်စာချုပ် ဆန့်ကျင်ဘက် ပူးတွဲအကြောင်း ပိုမိုသိရှိရန် ဆန့်ကျင်ဘက် နာတစ်ခုကို ကြည့်ရှုနိုင်ဖို့ မဲပေး ရန် OrangeCountySchoolBond.com ၌ စာရင်းသွင်းနိုင်ပါသည်။



Make your vote count by mail or in person.

OCT 17 ကြိုတင် မဲပေးခြင်း စတင်သည်

NOV 5 ရပ်စဲ မဲပေးရန်